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Abstract (en)
[origin: WO8606844A1] The receiving device (1) for laser radiation provided with a detector (6) is characterized by a structure (2, 4) similar to a light
guide and arranged before the detector (6). The light guide may be flexible so that it is possible to determine the incidence direction of the laser
beam (3) from differential transit times of signals to arrive to both extremities of the light guide (2, 4). The latter may be provided inside or at the
surface of diffusion centers.

Abstract (fr)
Le dispositif récepteur (1) pour rayonnement laser pourvu d'un détecteur (6) se caractérise par une structure (2, 4) analogue a un guide de
lumiere agencée avant le détecteur (6). Le guide de lumiere peut étre flexible de sorte qu'il est possible de déterminer la direction d'incidence du
rayonnement laser (3) a partir des temps de transit différentiels des signaux pour arriver aux deux extrémités du guide de lumiére (2, 4). Ce dernier
peut étre muni a l'intérieur ou bien en surface de centres de diffusion.
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